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通告二  

啟祥道調頭車道臨時封閉 

 

為配合「中九龍幹線 — 啟德東」工程（合約編號：HY/2018/02），連接九龍灣啟祥

道(西行)及啟祥道(東行)近九龍灣國際展貿中心的調頭支路，以及位於啟祥道東行線(近

信和工商中心前)的現有新界專線小巴第 110 號、110A 及 111 號原定於 2019 年 11 月

16 日起開始臨時封閉，但因考慮當前的交通狀況，臨時封閉將延至 2019 年 11 月 30
日實施。 
 
車輛可經區內其他道路網絡前往啟德，麗晶花園，土瓜灣或旺角方向（有關替代路

線，請參考附件一及二）。現場會設置適當標誌，指示駕駛人士有關臨時交通安排。 
承建商會妥善分隔工地範圍，以保障道路使用者之安全。臨時交通安排可能會因應實地

情況而稍作調整。 
 

有關臨時交通安排的詳情，請參考下圖 : 
 

 
 
對於上述工程所造成的任何不便，我們僅此致歉。如有任何疑問，歡迎致電 24 小時熱

線 6391 7037 與工程團隊聯絡。  
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15 November 2019 
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Notice 2 
Temporary Road Closure on Kai Cheung Road U-turn Slip Road  

 
 
To facilitate the construction works of “Central Kowloon Route – Kai Tak East” Project 
under Contract No.: HY/2018/0207, the u-turn slip road connecting Kai Cheung Road 
westbound and Kai Cheung Road eastbound near Kowloon International Trade and 
Exhibition Centre (KITEC) and the existing New Territories GMBs stop for route nos. 110, 
110A & 111 at eastbound of Kai Cheung Road (near Sino Industrial Plaza) was planned 
to be temporarily closed from 16 November 2019. Taken the current traffic condition into 
consideration, the implementation of temporarily closure will be postponed to 30 
November 2019. 
 
Motorist can still access to Kai Tak, Richland Gardens, To Kwa Wan and Mongkok via 
diversion route (Please refer to Attachments 1 & 2 for details). Appropriate traffic signs 
will be provided to guide motorists. Works area will be fenced off to maintain safety for 
the public.  This temporary arrangement will be adjusted to suit the actual site conditions. 
 
Please refer to the map below for the detailed information of temporary traffic 
arrangement: 
 

 
 
We apologize for any inconvenience caused by the above works. Should you have any 
queries, please contact our 24-hr hotline at 6391 7037. 
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附件一 

Attachment 1 
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附件二 

Attachment 2 

 


